

Franckesche Stiftungen zu Halle

B. Martini Lvtheri Methodvs Stvdii Theologici Interprete Hieronymo Wellero

Weller, Hieronymus

Wittenberg, MDCCXXVIII.

VD18 13415522

§. III. Praesidia hauriendi veri sacrarum litterarum sensus.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-218875

dicem, sed lecta scrutati sunt. (e) Inprimis eorum locorum consideratio inculcabatur, qui ad Christum respiciunt. Ipse Christus id exemplo docuit, postquam ex sepulcro resurrexisset: nam, illo temporis spatio, discipulis exposuit, quicquid, in sacris Scripturis, de ipso dictum est. Idem Iudaeos reprehendit, quod, in lectione illarum, animos non attenderent ad se, in his praenunciatum. (f)

§. III.

Praesidia hauriendi veri sacrarum litterarum sensus.

Ostensa etiam sunt praesidia, quibus perueniatur ad sacri codicis intellectum. Conuolutus ille claususque proponitur, ut intelligerent homines, se indigere aliquo, qui euoluat atque aperiat. Item humana mens oclusa dicitur, ut, in eam, nisi recludatur, ingredi nequeat sacrarum litterarum sensus. Iam Christus memoratur discipulorum mentem aperuisse, ut per-

X. 26. Act. IIX. 28. 30. 32. XIII. 27. XV. 21.
Col. IV. 16. I. Theff. V. 27. Apoc. I. 3.

(e) Ioh. V. 39.

(f) Luc. XXIV. 27. Ioh. V. 39. 40.